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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2022/23:879 Konkurrens i livsmedelsbranschen

Den nuvarande höga inflationen orsakas i hög grad av att producenter sätter 
högre pris än vad de egna kostnaderna har ökat enligt Riksbankens bedömning. 
Detta är oroande då kostnaderna främst har drabbat konsumenterna, det vill 
säga enskilda hushåll, och drivit på inflationen till rekordhöga nivåer. 
Prissättningen inom livsmedelsbranschen har uppmärksammats och 
finansministern har utlovat särskilt fokus på den.

Konkurrensverket har fått uppdrag samt extra medel för att granska 
prissättningen i livsmedelsbranschen. Med detta i åtanke är det konstigt att 
Konkurrensverket redan avskrivit granskningen av Icas centralstyrda 
prissättning. Konkurrensverkets frågetecken kring prissättningsmodellen har 
inte undersökts på egen hand utan avskrivningen baseras på företagets 
egen bedömning av prissättningsmodellen. Icas uppfattning att deras 
prissättningsmodell följer konkurrensregler är välkommen men inte oväntad. 
Den höga inflationsutvecklingen inom livsmedelsbranschen borde rimligtvis 
leda till att branschen granskas ytterst ordentligt.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Vilka ytterligare åtgärder avser ministern och regeringen att vidta för att öka 
konkurrensen i livsmedelssektorn och för att se till att svenska hushåll inte 
fortsättningsvis drabbas av orimligt höga matpriser?

………………………………………

Zinaida Kajevic (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-07-28
Besvaras senast
2023-08-11



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Annalena Hanell


